
 
 

 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde  
Mandag 16. marts kl. 18.00 – kl. ca. 20.15 

(Skype) 
 
 

Deltagere  Afbud 

Formand Birgit Mørup (BO)  

Næstformand Mette Truelsen (BO)  

Forældrerepræsentanter Nikolaj Hvingtoft 
Hansen (BO) 

 

 Katja Hessel (SN)  

 Vakant (D-Klasser)  

 Morten Marinus (RØ)  

 Pernille Robertson 
(SN) 

 

 Lisbeth Nissen (BO)  

 Vakant (L-klasser)  

Medarbejderrepræsentant Marketta Noomi 
Louise Sanders 

 

 Kristian Tougaard 
Olesen 

 

 Mette Ekelund   

Suppleant Jesper Petersen 
(suppl.) 

 

Elevrepræsentanter William Lykke (RØ) x 

 (BO) Carl Gustav 5d  

  (SN) Storm 6k x 

 Vakant (LØV/D-
klasser)  

 

Eksterne repræsentanter  
Claus Nissen 

 

 Jan Jacobsen x 

Politisk observatør Lisbeth Læssøe  x 

Sekretariat (ledelse) Mads Hasselgaard 
(skoleleder) 

 

 Mia Borchers (DPL)  

 
 

1. Kl. 18.00 – 18.05: Godkendelse af dagsorden v. Birgit 
Dagsordenen er godkendt.  

 
 

2. Kl 18.05-18.15: Nyt fra eleverne 
 Herunder udemiljøer på udskolingen 

Elevråd mellemtrin: Har talt med sine lærere om hvordan det 

har været under fjernundervisningen herunder det at være 
klar til undervisning online. Mads orienterer om 
legepladspuljen på 800.000, som udearealerne på 
Udskolingsskolen har fået tildelt i år. Elevråd og ledelse på 
Udskolingen er i proces om anvendelsen af puljen. 

 



 
 

 

 

 
3. Kl. 18.15-18.50: Fjernundervisning og fysisk 

undervisning + kviktest af medarbejderne. Status, 
erfaring i forhold til den nuværende 
undervisningssituation herunder med elever i små 
grupper på skolen og et kig fremad i forhold til at få 
eleverne tilbage på skolen.  
 
Trivselsgrupper blev planlagt før, vi vidste noget, om hvornår 
eleverne fik lov til at komme tilbage. Formål: at børnene kom 

ud og fik talt med hinanden. I uge 11 har 5.-9.klasse fået lov 
til at komme tilbage klassevis uden for.  
 
Der er på alle matriklerne mulighed for at blive kviktestet for 
medarbejderne. Der pågår lige nu en forberedelse af 
kapacitet af kviktestområderne, som potentielt kan 
understøtte kviktest af eleverne efter påske.  

Samtidig arbejdes der internt med forskellige scenarier i 
forhold til endnu mere genåbning.  
 
Rengøringsniveauet er det samme som det var i foråret.  
 
Der er en opmærksomhed på klassefællesskabet, og de 
enkelte elevers trivsel efter nedlukningen. Der har været 

gennemført elevsamtaler fra 0.-4. klasse efter, de er kommet 
tilbage.  
 
Ros til lærere og pædagoger fra bestyrelsen for at holde 
dampen oppe gennem det seneste år.  

 
 

4. Kl. 18.50-19.10: Planlægning af kommende skoleår 

 Ny læreraftale (A20) forventes underskrevet 
fredag 12/3. Kort orientering. 

 Timefordelingsplan til godkendelse  
(vedhæftet timefordelingsplan fra 
Undervisningsministeriet) 

 Skemastruktur kommende skoleår.  
 Afgangsprøverne i 9. klasse.  

 
A20: Det skal være synligt i opgaveoversigterne, hvor meget 
tid lærerne bruger på deres opgaver. TR får desuden en 
endnu mere tydelig rolle i skoleårets planlægning. Vi har haft 
en god proces sammen med TR’erne på skolen. A20 bliver 
fremlagt på skolen næste torsdag.  
 

Timefordelingsplanen: Vi læner os op af UVMs vejledende 
timeplan med generel opregulering af billedkunstfaget. 
Timefordelingsplanen for udskolingen er uforandret i forhold 
til indeværende skoleår, hvilket betyder at der fortsat er en 
matematiktime ekstra på 7. klassetrin.  



 
 

 

 

Konfirmationsforberedelsen ligger i skoletiden, og til de der 
ikke skal konfirmeres, stilles et frivilligt tilbud til rådighed, 

hvor der er en lærer til stede på skolen.  
 
Timefordelingsplanen er godkendt. 
 
Skemastruktur: Til næste år kommer der til at være et bånd 
sidst på dagen som hedder FF (faglig fordybelse). Tanken er, 
at der skal foregå supplerende tilbud i dette bånd. Der vil 
også være lektiecafe på mellemtrinnet. Der skal være en 

opmærksomhed på, om lektiecaféen bliver en succes, og om 
de elever der har behov for at komme i den, også gør det.  
 
Der er fire afgangsprøver i år. Årskaraktererne i de øvrige 
bundne prøve- og udtræksfag ophøjes til 
eksamenskarakterer. Der er ikke læseferie i år (blot en dag 
før prøven).  

Elevrådet bliver involveret i planlægningen af sidste 
skoledag.  
 

 
5. 19.10-19.25: Samarbejde mellem skolen og 

erhvervslivet og foreningslivet. Tanker om hvordan 
skolen og det lokale erhvervsliv/foreningsliv kan 

berige hinanden. Opfølgning fra sidst… 
 
Daglig Pædagogisk Leder udskolingen, Morten Sieling, for 
Claus har været til møde med Morten og Dorthe fra 
Udskolingen. Der arbejdes videre med et samarbejde med 
Comwell. Skolebestyrelsen bakker op om initiativet.  
 

6. 19.25-20.00: Opsamling på emner fra årshjul: 

 
 Punkt nr. 5: Princip for skolens renomme 

Opfølgning 
 Punkt nr. 6: Princip for psykisk og fysisk vold. 

Oplæg vedr. krænkelse vedhæftes (drøftes lige 
nu i A-MED).  

 Punkt nr. 7: Miljøpolitik. Kort status om 
praktiske initiativer. 

 
Punkt nr.5: Vi har i ledelsen arbejdet med både skolens data 
og et kig frem i tiden… hvordan vi ser skolen om 20 år? Vi er 
afsøgende omkring, hvordan vi skal arbejde videre med 
medarbejderne. Vi arbejder stadig med at gøre 
Borupgårdskolen attraktiv i forhold til indskrivning. Vi 

overvejer hvordan vi kan arbejde med at aflive myter og 
arbejde anderledes og mere dynamisk med 
indskrivningsprocessen. Vi arbejder kontinuerligt med 
overgange herunder fra indskoling til mellemtrin. 
 



 
 

 

 

Punkt nr.6: Vi har lavet et indsatskort for krænkende 
adfærd. Vi har ikke haft sager om krænkende adfærd af 

seksuel karakter på Skolerne i Snekkersten. Vores 
indsatskort skal være en guide til, hvordan vi håndterer 
krænkende adfærd i bred forstand. Skolebestyrelsen peger 
på, at indsatskortet skal omformes til et princip, som gælder 
alle relationer.  
 
Punkt nr.7: Vi affaldssorterer på skolen og har gjort det 
siden foråret. Vi arbejder videre med et decideret 

miljøprincip.  
 

7. 20.00-20.05: Orientering vedr. ledelse 
 
Den ene afdelingsleder for indskoling/mellemtrin er stoppet 
Vi vælger at slå stillingen op til ansættelse når vi har afklaret 
hvilken stillingsprofil vi søger og har ordentlig tid til at tage 

godt i mod en ny afdelingsleder.  
Der er et ønske om at atter få præciseret, hvilke ledere der 
varetager de forskellige opgaver, som fx kommunikation til 
forældrene. 
 
Vi skal desuden huske samarbejdet med kontaktforældrene, 
som vi har gjort det eks. i forbindelse med corona-evaluering 

og det årlige kontaktforældremøde.  
 
Der er et ønske om at bruge kontaktforældrene i forbindelse 
med genåbningen.  

 
8. Evt. og punkter til næste møde 

 
- Årsberetningen 

- Samarbejde med erhvervsliv 
 

 
 

 
 
Datoer skolebestyrelsesmøder i 2020-2021 
 

Tirsdag 14.januar, onsdag 5. februar, onsdag 11. marts, tirsdag 14. 

april, tirsdag 12. maj, onsdag d. 16. september, tirsdag d. 6. oktober, 

onsdag d. 11. november, 25. januar, 16. marts og 18. maj. 
 
 
 
 


